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Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testület  

Szociális, Ifjúsági és Sport Bizottságának 5/2013. (I.21.) SZISB határozata: 

 

 

1. Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális, Ifjúsági és Sport 

Bizottsága elfogadja a Bizottság, valamint a Családvédelmi Munkacsoport 2012. évben 

végzett munkájáról szóló beszámolóját, amely a határozat mellékletét képezi. 

 

2. Felkéri a Bizottság elnökét, hogy a Bizottság által elfogadott bizottsági, illetve 

munkacsoport beszámolót Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 27/2008. (IX.10.) Önk. sz. rendelet 38. § (6) 

bekezdésében foglaltaknak megfelelően terjessze be a Képviselő-testület 2013. február 

14-i ülésére. 

 

Felelős:  1. és 2. pont Szociális, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 

Határidő: 2. pont 2013. február 14. 

 

 

 

            Pintér Ádám s.k. 

             bizottsági elnök 
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SZENTENDRE VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 
SZOCIÁLIS, IFJÚSÁGI ÉS SPORT BIZOTTSÁG ELNÖKE 

 

 

              
BESZÁMOLÓ  

 

A SZOCIÁLIS, IFJÚSÁGI ÉS SPORT BIZOTTSÁG  
2012. ÉVI MUNKÁJÁRÓL 

 
A 2012-es év elején a bizottsági és munkacsoporti struktúra átalakításakor bizottságunk neve 
Egészségügyi, Szociális és Civil Bizottságról Szociális, Ifjúsági és Sport bizottságra változott, 
valamint a korábbi 11 főről 5 fősre csökkent. A bizottságban az átalakítások után dr. 
Pázmány Annamária, Fekete János, dr. Morlin Eszter, Hidvégi Krisztina és Pintér Ádám elnök 
maradt. Emellett megszűnt az ifjúsági és sport munkacsoport, de csökkent a családvédelmi 
munkacsoport létszáma is. A bizottság feladatköre nem változott, továbbra is négy fő 
területtel foglalkozott, ezek az egészségügy. a szociális kérdések, a sport és ifjúsági, azaz civil 
ügyek. 
A bizottság a 2012. évben 10 rendes és 4 rendkívüli ülést tartott. Hatáskörében 62 
határozatot hozott a reorganizáció miatt megszaporodott testületi anyagok mellett. Fontos 
megjegyezni, hogy a bizottság feladatkörében lévő kiadások mindössze 1%-kal csökkentek a 
városi menedzsment szervezet kialakítása során. 
Az egyes szakterületeken a következő munkát végezte a bizottság: 
 
Szociális terület 
A bizottság munkáját szociális téren kiemelkedő munkájával a Családvédelmi Munkacsoport 
segítette. Kidolgozták a szociális lakások kiutalásánál használatos szempontrendszert és a 
szociális támogatások odaítélésénél is nagyban segítették a munkánkat, véleményüket 
minden döntésünknél figyelembe vettük. 
A szociális lakások kérdéskörével foglalkoztunk a legtöbbet: elkezdődött a kintlévőségek 
behajtása, elkészült a lakásigénylők új listája. A bizottság a következőkkel foglalkozott 
szociális területen: 

 a szociális ellátásokkal kapcsolatos rendelet módosítása a visszaélések megelőzése 
érdekében 

 a dömörkapui szociális lakások megszüntetése 

 az új városi vagyonstratégia megtárgyalása, véleményezése 

 a bölcsőde intézményvezetői pályázat véleményezése 

 a kistérség megszűnése miatt a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat, valamint a 
Gondozási Központ jövőjével kapcsolatos döntések 

 az új szempontrendszer alapján a szociális lakásra várók listájának felülvizsgálata 

 részletfizetési kérelmek elbírálása 

 szociális bérlakások kiutalása, hosszabbítása 
 
Egészségügyi terület 
Fontos eredmény a SZEI felújításának befejezése, az eszközbeszerzés lezárása és az új 
szakrendelések elindulása. Emellett a bizottság munkájának köszönhetően méltó 
körülmények közt kerültek elhelyezésre a védőnők és a gyermekfogászat is. Egészségügyi 
területen a következőkkel foglalkozott a bizottság: 

 a SZEI felújításával és új rendelésekkel kapcsolatos szabályzatok elfogadása 

 a védőnői szolgálatnál lévő parkolási helyzet megoldása 



 orvosi praxisokkal, körzethatárokkal kapcsolatos döntések 

 a védőnők és a gyermekfogászat elhelyezése 

 az Egészséges Városért Közalapítvány munkájáról szóló beszámoló elfogadása 

 új püspökmajori gyógyszertár létesítésével kapcsolatos igénybejelentés 
 
Sport terület 
A sportot érintő területen a bizottság segítségére volt Dombay Zsolt, a Sportcélú Kft. 
vezetője. A 2012-es évben sajnos csak a sportrendezvényeket tudtuk támogatni 
költségvetési forrásokkal. Emellett a bizottság a következőkkel foglalkozott: 

 a Dunakanyar SE és a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola és Gimnázium TAO 
pályázatával kapcsolatos döntések 

 a Sportcélú Kft. megszüntetésének előkészítése 

 a V-8 Uszoda és Szabadidőközpont városi kézben maradt az eredménytelen 
koncessziós pályázat után, az új vezetéssel elkezdődött a racionalizálás 

 a Jó tanuló - jó sportoló díj kiírása és odaítélése 

 a dunai vizisportokkal kapcsolatos állásfoglalás 

 a műfüves pálya létesítésével kapcsolatos vizsgálat kezdeményezése 

 sportpénzekkel kapcsolatos elszámolások bizottsági jóváhagyása, a 
sportrendezvényekkel kapcsolatos döntések bizottsági hatáskörbe kerültek 

 Postás strand teniszpálya szerződésmódosítás 
 
Ifjúsági terület 
Megalakult a Szentendrei Diákönkormányzat idén januárban, emellett több pályázaton is 
nyert a város, melyből megalakult a Kábítószer Egyeztető Fórum, ifjúsági képzés indult a 
városban. Egyedüli támogatásként megmaradt a BURSA ösztöndíj. 

 ifjúsági témájú pályázati lehetőségek felkutatása és pályázatírás 

 BURSA Hungarica Ösztöndíjpályázat kiírása és elbírálása 
 
Ezúton szeretném megköszönni a bizottság és a munkacsoport tagjainak és a Hivatal 
dolgozóinak munkáját. 
 
 
Szentendre, 2013. január 14. 
 
 
 
 

Pintér Ádám 
bizottsági elnök 

 

          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Beszámoló a Családvédelmi munkacsoport 

2012. évi munkájáról 

 

 
Az év elején a Munkacsoport létszáma 9 főről 6 főre csökkent az SZMSZ változása miatt. 

Még egy sajnálatos tagváltozás történt a munkacsoportban. Júniusban elhunyt Horváth 

Csabáné. Az ő helyére a munkacsoport munkájában már nagy tapasztalattal rendelkező 

korábbi tag, Bethlen Béláné került. 

 

Februárban a „Pénzbeli és szociális és gyermekvédelmi ellátásokról” szóló rendelet került 

módosításra összhangban az új szociális törvénnyel. Ennek a rendeletnek a módosításához is 

nyújtottunk be javaslatokat. 

 

Rendszeresen megtárgyaltuk a tartozással rendelkezők kérelmeit, és mivel jól ismerjük a 

tartozókat, így érdemi javaslatot tudtunk tenni a Bizottság részére. 

 

Környezettanulmányaink során időről időre észrevesszük, hogy a segély iránt kérelmezők 

nem jogosan laknak az adott ingatlanban, önkormányzati lakásban. Ezt rendszeresen jelezzük 

a Vagyongazdálkodási iroda részére. 

 

A Védőnői szolgálat új helyre költözése még Horváth Csabáné jelzésére indult el. Nagy 

örömmel vették birtokba az új épületet, de sajnos az édesanyák parkolási lehetősége több 

problémát is felvetett. Kapcsolatba léptünk a védőnőkkel, a parkolási társasággal, és így 

sikerült egy kicsit könnyíteni a helyzeten. 

 

Novemberben egy rendkívüli ülést is be kellett iktatnunk. A lakásra várakozók listáját néztük 

át. Idén már „csak” 100 kérelmező volt. Őket mind felkerestük, és felállítottuk az új listát.  

 

A Bursa ösztöndíjpályázatra idén is sokan, 33-án adtak be pályázatot. 20 kérelmezőt 

javasoltunk támogatásra. 

 

Környezettanulmányt az idén összesen 246 alkalommal végeztünk. Ez körülbelül megegyezik 

a tavalyi évivel.  

 

A munkacsoport üléseit minden hónapban megtartjuk. Az ülések nagyon jó hangulatban 

telnek, jó az összhang a munkatársak között. 

 

A Népjóléti irodával és a Vagyongazdálkodási irodával napi kapcsolatban vagyunk, én úgy 

gondolom, hogy mindkét irodával nagyon jó az együttműködésünk. 

 

Minden ülésünkön megtárgyaltuk azon napirendi pontokat, amelyek az adott hónapban a 

Szociális, Ifjúsági és Sport Bizottság napirendjében a Családvédelmi Munkacsoport feladat-, 

illetve érdeklődési körébe tartoztak.  

 

Az üléseinken többször megjelentek az Önkormányzat dolgozói és az Alpolgármester Úr is.  

 

Szentendre, 2012január 13.  

        dr. Morlin Eszter s.k. 

          elnök 

              Családvédelmi Munkacsoport 
 

 

 

                 


